
Хашим Тачи на форуму у Савету за спољне односе у Вашингтону: Косово треба да да део територије као цену за коначни споразум са Србијом
уторак, 05 фебруар 2019 20:29

 Председник привремених косовских институција Хашим Тачи изјавио је да би Приштина
требало да да део територије као цену за коначни споразум са Београдом.

  Он је то рекао на форуму одржаном у Савету за спољне односе у Вашингтону, а
преноси приштинска Газета експрес. 

  

"Ако је мала корекција границе цена за коначни мировни споразум, онда ће то морати да
буде прихватљиво", рекао је Тачи и поновио да су језеро Газиводе, Митровица и Трепча
ресурси о којима се не преговара. 

  

Он је додао да је главни циљ споразума Београда и Приштине признање Косова и
чланство у УН. 

  

Говорећи о улози и значају подршке САД Косову, Тачи је рекао да кад год је Косово
било заједно са САД било је победник. 

  

"И уколико су се начињени компромиси у почетку чинили тешким, касније се показало да
су то биле добре стратешке одлуке", рекао је Тачи, додао је да је подршка САД у
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постизању споразума са Београдом била витална за Приштину, те поручио: "Нећемо
прихватити споразум који није прихватљив за Вашингтон".

  

(Танјуг)
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